

Roissy, le 2 juillet 2019

## **Steven Zaat est nommé Directeur Général Adjoint Economie-Finances d'Air France**

Steven Zaat est nommé Directeur Général Adjoint Economie-Finances d'Air France à compter du 3 juillet 2019.

Il rapportera directement à Anne Rigail et sera membre du Comité Exécutif.

Il remplacera Marc Verspyck qui cessera ses fonctions de Directeur général adjoint Economie Finances d'Air France à cette même date, avant de quitter l'entreprise.

Après avoir occupé différents postes financiers chez AKZO Nobel, société spécialisée dans les produits chimiques et pharmaceutiques, Steven Zaat a rejoint KLM en 2000 où il a occupé différentes fonctions au sein de la division Engineering and Maintenance puis au sein des Alliances et de l'Audit.

En 2014, il a rejoint le groupe Air France-KLM, en tant que VP Finance & Control Air France-KLM Engineering & Maintenance.

En 2015, il devient Senior Vice President Corporate Control Air France-KLM, en charge des Services financiers partagés, du Corporate Control et des joint-ventures. Il a fait partie des équipes de négociations de la joint-venture entre Air France-KLM, Delta et Virgin Atlantic.

Steven Zaat est diplômé en économie et business de l'Université Erasmus et d'un post-graduate en tant que Certified Controller du Controllers Institute de la Vrije University d'Amsterdam.

Anne Rigail, Directrice générale d'Air France, tient à saluer Marc Verspyck pour son engagement personnel et son professionnalisme pendant ces vingt-huit années passées au sein d'Air France : « *Je remercie vivement Marc pour son engagement et ses réalisations, notamment dans la construction du volet économique du Groupe Air France-KLM et je tiens à souhaiter la bienvenue à Steven au sein d'Air France et de son Comité Exécutif.* »

Service de presse : + 33 (0)1 41 56 56 00 - corporate.airfrance.com - Twitter : @AFnewsroom

Roissy, 2 July 2019

## **Steven Zaat is appointed EVP Finance at Air France**

Steven Zaat will be appointed EVP Finance at Air France as from July 3, 2019

He will report directly to Anne Rigail and will be a member of the Executive Committee.

He will take over from Marc Verspyck who will step down from his position as EVP Finance of Air France on this same date, before leaving the company.

After occupying various financial positions at AKZO Nobel, a company specializing in chemical and pharmaceutical products, Steven Zaat joined KLM in 2000 where he occupied various positions within the Engineering and Maintenance division and subsequently within Alliances and Auditing.

In 2014, he joined the Air France-KLM group, as VP Finance & Control Air France-KLM Engineering & Maintenance.

In 2015, he became Senior Vice President Corporate Control Air France-KLM, in charge of shared financial services, Corporate Control and joint ventures. He was part of the teams involved in negotiating the joint venture between Air France-KLM, Delta and Virgin Atlantic.

Steven Zaat holds a degree in economics and business studies from the Erasmus University and a Certified Controller post-graduate diploma from the Amsterdam Vrije University Controllers Institute.

Anne Rigail, CEO of Air France, wishes to thank Marc Verspyck for his personal commitment and professionalism during his twenty-eight years at Air France; "

I wish to warmly thank Marc for his personal investment and all that he has accomplished, notably for his part in the economic construction of the Air France-KLM group and I would like to welcome Steven to Air France and its executive committee".

Press Office: + 33 (0)1 41 56 56 00 - [corporate.airfrance.com](http://corporate.airfrance.com) - Twitter: @AFnewsroom